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BRM.0012.1.2011.4. 
Protokół nr 1/2012 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Ochrony Środowiska 
Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich 

odbytego w dniu 16 stycznia 2012 roku 
 

Godzina rozpoczęcia obrad: 13.00 

Godzina zakończenia obrad: 13.30  

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Ząbkowicach Śląskich 
 

W komisji udział wzięli: (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 

1. Jadwiga Dziewa   Przewodniczący Komisji 
2. Stanisław Susz   Zastępca Przewodniczącego 
3. Grażyna Sobór    Sekretarz Komisji 
4. Krzysztof Gnach    Członek 
5. Dorota Krusze    Członek 
6. Jolanta Mitręga   Członek 

Ponadto uczestniczyli: 

Ewa Figzał     Zastępca Burmistrza 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Ochrony Środowiska 
Jadwiga Dziewa powitała wszystkich zebranych na dzisiejszym posiedzeniu  
i przedstawiła PORZĄDEK OBRAD: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Podsumowanie pracy Komisji za rok 2011 

3. Przyjęcie planu pracy na rok 2012  

4. Sprawy różne.  

5. Zakończenie obrad.  

 

 
Ad. 1. Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad został przyjęty bez uwag. 
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Ad. 2. Podsumowanie pracy Komisji za rok 2011 

Jolanta Mitręga przedstawiła Komisji sprawozdanie z pracy za 2011 rok. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie planu pracy na rok 2012  

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Ochrony Środowiska 
Jadwiga Dziewa, przedstawiła wstępny projekt planu pracy Komisji na rok 2012. 
Poszczególne punkty planu zostały omówione. 

Projekt planu pracy komisji na rok 2012 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

W wyniku krótkiej dyskusji Komisja przyjęła plan pracy na rok 2012, który będzie 
elastyczny. 

 

Ad. 4. Sprawy różne. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Ochrony Środowiska 
Jadwiga Dziewa, poruszyła temat szczepień. Poinformowała, że zapoznała się z 
programem. Spisała roczniki, populacje dziewczynek 11 i 12 lat w szkołach. Wyszło 
ok. 80 osób. Są dwa rodzaje szczepionek przeciwko rakowi szyjce macicy. Nie wie ile 
jeszcze będzie kosztowała szczepionka, ale dziewczynka musi być szczepiona 
trzykrotnie. Z tego, co wie, po konsultacji z panią Błaszczyk, taka szczepionka 
kosztuje 500 zł, jedna dawka. 

Zastępca Burmistrza Ewa Figzał wypowiedziała się w kwestii tych szczepień. 
Powiedziała, że trzeba patrzeć, czy to jest zdrowe dla dziewcząt, a nie okiem 
dystrybutora. Są różne opinie na ten temat. Trzeba by było zasięgnąć opinie firm 
zewnętrznych, żeby było pewne to, co ewentualnie zostanie zaproponują w ramach 
budżetu, będzie to dobre dla dziewczynek.  

Dodała, że zaciągnęła informacji z innych gmin na ten temat. Np. jedne gminy 
zakupiły dwie szczepionki, trzecią mieli zakupić rodzice, lub do każdej szczepionki 
dofinansowanie 100 zł od strony rodziców. Nie należy podejmować pochopnych 
decyzji, gdyż musi być zakupiony pełny pakiet- 3 szczepionki, inaczej nie ma sensu. 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Ochrony Środowiska 
Jadwiga Dziewa, dodała, że z jedynym szczepieniem wystąpiła gmina Ciepłowody. 
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Wywiązała się krótka dyskusja w tym temacie, w której zabrała głos Radna Grażyna 
Sobór, Zastępca Burmistrza Ewa Figzał. 

 

Ad. 5. Zakończenie obrad 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Ochrony Środowiska 
Jadwiga Dziewa, w związku z wyczerpaniem punktów porządku obrad zamknęła 
posiedzenie obrad. 
 
 
 
 
Protokołowała  
Monika Gwóźdź 
 
                                                                                 

     Przewodniczący Komisji 
                                                                                             (-) Jadwiga Dziewa 
 
 
 

 


